



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

更正

關於2010年06月11日公布的香港知識產權公報：

分項“接納註冊(摘要)”，第8頁，及“接納註冊(全文本)”，類別1-5，第111-116頁，有關商標註冊申請編號 301481373 的記項應不予理會。

分項“接納註冊(摘要)”，第13頁，及“接納註冊(全文本)”，類別1-5，第54-62頁及第122-127頁，類別26-30，第36-37頁，有關商標註冊申請編號 301549657 的記項應不予理會。

分項“接納註冊(摘要)”，第14頁，及“接納註冊(全文本)”，類別1-5，第62-64頁及第129-130頁，有關商標註冊申請編號 301562175 的記項應不予理會。

分項“接納註冊(摘要)”，第25頁，及“接納註冊(全文本)”，類別1-5，第140-146頁，有關商標註冊申請編號 301593838 的記項應不予理會。

分項“接納註冊(摘要)”，第25頁，及“接納註冊(全文本)”，類別1-5，第146-152頁，有關商標註冊申請編號 301593847 的記項應不予理會。

分項“接納註冊(摘要)”，第25頁，及“接納註冊(全文本)”，類別1-5，第152-157頁，有關商標註冊申請編號 301593856 的記項應不予理會。

關於2010年06月25日公布的香港知識產權公報：

分項“接納註冊(摘要)”，第38頁，及“接納註冊(全文本)”，類別1-5，第88-94頁，有關商標註冊申請編號 301593865 的記項應不予理會。

分項“接納註冊(摘要)”，第38頁，及“接納註冊(全文本)”，類別1-5，第94-100頁，有關商標註冊申請編號 301593883 的記項應不予理會。

分項“接納註冊(摘要)”，第38頁，及“接納註冊(全文本)”，類別1-5，第100-105頁，有關商標註冊申請編號 301593900 的記項應不予理會。

關於2010年07月09日公布的香港知識產權公報：

分項“接納註冊(摘要)”，第25頁，及“接納註冊(全文本)”，類別1-5，第88-93頁，有關商標註冊申請編號 301593702 的記項應不予理會。

分項“接納註冊(摘要)”，第25頁，及“接納註冊(全文本)”，類別1-5，第93-99頁，有關商標註冊申請編號 301593711 的記項應不予理會。

分項“接納註冊(摘要)”，第25頁，及“接納註冊(全文本)”，類別1-5，第99-105頁，有關商標註冊申請編號 301593720 的記項應不予理會。

分項“接納註冊(摘要)”，第25頁，及“接納註冊(全文本)”，類別1-5，第105-110頁，有關商標註冊申請編號 301593739 的記項應不予理會。

分項“接納註冊(摘要)”，第25頁，及“接納註冊(全文本)”，類別1-5，第111-116頁，有關商標註冊申請編號 301593748 的記項應不予理會。

ERRATA

In relation to the Hong Kong Intellectual Property Journal published on 11 June, 2010:

Under the section “Acceptance for Registration (Summary)”, on page 8, and the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 1-5, on pages 111-116, the entries in relation to Trade Mark Application No. 301481373 should be disregarded.

Under the section “Acceptance for Registration (Summary)”, on page 13, and the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 1-5, on pages 54-62 and pages 122-127, Class 26-30, on pages 36-37, the entries in relation to Trade Mark Application No. 301549657 should be disregarded.

Under the section “Acceptance for Registration (Summary)”, on page 14 and the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 1-5, on pages 62-64 and 129-130, the entries in relation to Trade Mark Application No. 301562175 should be disregarded.

Under the section “Acceptance for Registration (Summary)”, on page 25, and the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 1-5, on pages 140-146, the entries in relation to Trade Mark Application No. 301593838 should be disregarded.

Under the section “Acceptance for Registration (Summary)”, on page 25, and the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 1-5, on pages 146-152, the entries in relation to Trade Mark Application No. 301593847 should be disregarded.

Under the section “Acceptance for Registration (Summary)”, on page 25, and the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 1-5, on pages 152-157, the entries in relation to Trade Mark Application No. 301593856 should be disregarded.

In relation to the Hong Kong Intellectual Property Journal published on 25 June, 2010:

Under the section “Acceptance for Registration (Summary)”, on page 38, and the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 1-5, on pages 88-94, the entries in relation to Trade Mark Application No. 301593865 should be disregarded.

Under the section “Acceptance for Registration (Summary)”, on page 38, and the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 1-5, on pages 94-100, the entries in relation to Trade Mark Application No. 301593883 should be disregarded.

Under the section “Acceptance for Registration (Summary)”, on page 38, and the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 1-5, on pages 100-105, the entries in relation to Trade Mark Application No. 301593900 should be disregarded.

In relation to the Hong Kong Intellectual Property Journal published on 09 July, 2010:

Under the section “Acceptance for Registration (Summary)”, on page 25, and the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 1-5, on pages 88-93, the entries in relation to Trade Mark Application No. 301593702 should be disregarded.

Under the section “Acceptance for Registration (Summary)”, on page 25, and the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 1-5, on pages 93-99, the entries in relation to Trade Mark Application No. 301593711 should be disregarded.

Under the section “Acceptance for Registration (Summary)”, on page 25, and the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 1-5, on pages 99-105, the entries in relation to Trade Mark Application No. 301593720 should be disregarded.

Under the section “Acceptance for Registration (Summary)”, on page 25, and the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 1-5, on pages 105-110, the entries in relation to Trade Mark Application No. 301593739 should be disregarded.

Under the section “Acceptance for Registration (Summary)”, on page 25, and the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 1-5, on pages 111-116, the entries in relation to Trade Mark Application No. 301593748 should be disregarded.